
 

 
 
 
 

 
 
 
 
Gemeente Rotterdam  
Tav de heer F. Achbar 
Per mail  
  
 

 

Utrecht, 5 mei 2025 
 
 
 
Geachte heer Achbar,  
 
Op 22 april jl. heeft op uw initiatief een gesprek plaatsgevonden met het bestuur van 
COA en GZA over het interne memo van de huisartsen werkend op de Silja in Rotterdam.  
  
De artsen op de locatie maken zich zorgen over de gezondheid en het welzijn van de 
bewoners op het schip, met name over de kinderen voor wie de leefomstandigheden in 
deze noodopvanglocatie niet gezond zijn. Bijna 400 kinderen moeten te lang op het 
schip verblijven en dat heeft effect op hun gedrag en toekomst. Dagelijks zien de artsen 
ongezond gedrag bij de bewoners waarvan zij de indruk hebben dat dit het gevolg is 
van langdurige noodopvang van 2000 statushouders op dit volle schip. De artsen 
hebben er in hun interne memo voor willen waarschuwen dat er met zoveel mensen op 
een schip een grotere kans bestaat dat er zich besmettelijke ziektes voordoen. Met het 
toevoegen van een signaal over kindermisbruik (casus is bekend bij de instanties) 
hebben de artsen extra urgentie mee willen geven voor de situatie op deze 
noodopvanglocatie.  
  
GZA houdt intensief contact met de gemeente en COA om de situatie op deze locatie 
goed te monitoren en waar dat nodig is alerteert om tot aanpassing aan te zetten. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
Pieter Kersemakers 
Medisch Directeur  
GezondheidsZorg Asielzoekers Nederland BV 


